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Protokoll 4/12 
 
 
Møte: Ungdomsråd  
Møtested: Veitvet nærmiljøsenter  

Møtetid: mandag 21. mai 2012 kl. 16.00 – 18.00   
Sekretariat: May Britt Grunnaleite 47611620  
 
 
Møteleder: Agnes Hagen Frogner (UR)  
   
Tilstede: Runa Jakobine Næristorp (UR)  

Mathilde Olsen (UR)  
Aida Matre (UR) 
Burhan Ahmed (UR) 

 

   
Forfall: Ida Urke Møllerstad (UR)  

 
 

   
Som vara møtte: Victoria Granly (UR) 

Emma Kalnæs (UR) 
 

   
Møtesekretær: May Britt Grunnaleite  
 
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte  
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent  
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskart godkjent  
 
Saker behandlet under møte 
Sak 5 /12    Godkjenne protokoll 5.3.12..................................................................................... 1 
Sak 6 /12    Offentlig ettersyn - Kabelgaten 22-26..................................................................... 1 
Sak 7 /12    Prognose april - tertialrapport, tertialstatistikk for 1 tertial for Bydel Bjerke......... 2 
Sak 8 /12    Høringssvar - Plan for idrett og friluftsliv 2013-2016 ............................................ 2 
Sak 9 /12    SaLTo årsrapport 2011 til orientering..................................................................... 2 
 
 
 



Informasjon 
• Bjerke on the rock 2012: 15. september. Plakater med invitasjon til å søke om 

deltagelse er laget, publiseres til lokalavisen og henges opp på skoler og 
fritidsklubber. Tett samarbeid med Kulturhuset Påbanen. Lys, lys og scene er bestilt. 
30 000 kr avsatt av UR sine midler. 60 000 kr fra byrådsavdelingen til Bjerke on the 
rock 2012. UR sjekker sponsorer. Nytt møte: 14.juni kl 16.30 på Kulturhuset 
Påbanen.  

• Ungdomskonferansen Linderud og Veitvet: resultatene ble presenteret. UR setter pris 
på at ungdommer blir hørt og at resultatet blir brukt i det videre arbeid.  

• SUR: Runa og Ida slutter som SUR medlem etter neste møte. Victoria og Burhan 
overtar vervet og representerer Bjerke Ungdomsråd på rådhuset.  

• Mediestrategi: Runa kontakter lokalavisen og oppfordrer lokale artister til å søke om å 
være artist under Bjerke on the rock. I tillegg ber hun sponsorer støtte dem og 
forteller at UR har midler.  

 
 
 
Eventuelt 
 

• Agnes inviterer elevrådskonferanse gruppa til internt møte. Konferansen avholdes 
3.oktober 2012 og all informasjon må sendes ut til nye elevråd i slutten av 
august/begynnelsen på september. Resultatene fra de to forrige konferansene blir 
grunnlaget for konferansen.  
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Sak 5 /12 Godkjenne protokoll 5.3.12 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokoll fra 5.3.12 godkjennes 
 
Vedtak 
Protokoll fra 5.3.12 er godkjent  
 

Sak 6 /12 Offentlig ettersyn - Kabelgaten 22-26 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i Bydel Bjerke har ved tidligere uttalelse stilt seg positiv til en utvidelse av 
Kuben yrkesarena. I tidligere uttalelse understreket bydelsutvalget også viktigheten av å sikre 
uteareal av særlig høy kvalitet siden uteareal er et knapt gode i planområdet. Bydel Bjerke ser 
behovet for en utvidelse av skolen og ønsker at det skal etableres et godt utdanningstilbud i 
bydelen. På tross av dette vil bydelsutvalget nå likevel gå imot planene slik de nå er foreslått. 
Bydel Bjerke kan ikke anbefale planforslaget på grunn av flere svakheter og mangler ved 
utearealene. 
 
Forslagsstiller skriver i planforslaget at det vil bli lagt til rette for gode oppholdsarealer både 
ute og inne, men det synes ikke å foreligge noen konkrete tiltak som hever kvaliteten på 
utearealene nevneverdig. Luft- og støyforholdene er dårlige og i tillegg er det bare satt av 3 
m2 uteareal per elev. For å få noe større utearealer vil det være en fordel om parkeringen løses 
gjennom å leie arealer på en nærliggende eiendom. Videre kan bydelsutvalget heller ikke 
anbefale §8 i forslag til reguleringsbestemmelser. Dersom kun 50% av utearealene 
tilfredsstiller anbefalte grenser for støy er det på ingen måte utearealer av særlig høy kvalitet. 
 
Både størrelsen eller kvaliteten på utearealene er langt fra tilfredsstillende og bydelsutvalget 
støtter derfor Plan- og bygningsetatens vurdering i at forslaget ikke kan anbefales. Siden det 
er så begrenset med uteareal må det være et krav at hele utearealet tilfredsstiller gjeldende 
normer og krav vedrørende luft og støy. Bydelsutvalget viser her også til uttalelse fra 
bydelsoverlegen.  
 
Vedtak 
Bjerke ungdomsråd støtter ikke planforslaget til utvidelsen av Kuben yrkesskole. 
Ungdomsrådet mener en avdeling på 450 elever bør bygges som en egen skole og det bør 
etableres på et mer egnet område. Bjerke ungdomsråd har forståelse for de store 
utfordringene det er for Osloskolen, men mener likevel at elever og ansatt sin luftkvalitet, 
støynivå og gode felles utearealer bør veie tungt i prosessen. Slik planen foreligger i dag er 
det ikke god nok plass pr elev, det er for dårlig luftkvalitet og for mye trafikkstøy. 
Ungdomsrådet støtter Bjerke bydelsutvalg og Plan- og bygningsetaten og mener forslaget 
ikke kan tilrås.  
 



 

 

Sak 7 /12 Prognose april - tertialrapport, tertialstatistikk for 1 tertial 
for Bydel Bjerke 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i utvalg, råd og komiteer: 
Tertialrapport og tertialstatistikken tas til orientering. 
 
Vedtak  
Ungdomsrådet tar tertialrapport og tertialstatistikken til orientering 
 
 

Sak 8 /12 Høringssvar - Plan for idrett og friluftsliv 2013-2016 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Planen som nå er kommet ut på høring er en god plan som behandler mange viktige tema og 
utviklingstrekk. Oslo er en by i kraftig vekst og det er nødvendig med en offensiv satsing på 
idretts- og friluftsliv for å kunne tilby både gamle og nye innbyggere et godt tilbud innen 
idretts- og friluftsliv. 
 
 
Vedtak 
Bjerke ungdomsråd støtter bydelsdirektørens forslag. Ungdomsrådet mener grønne 
friområdet og parker er svært viktig for barn og unge i Bydel Bjerke. Veitvetparken er et 
godt eksempel.  

 

Sak 9 /12 SaLTo årsrapport 2011 til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i utvalg, råd og komiteer: 
Årsrapporten for SaLTo 2011 tas til orientering  
 
Tiltak  
Ungdomsrådet tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak.  
 
 
 
 
Oslo 21.5.2012 
 
 
 
 
 
Agnes Hagen Frogner       May Britt Grunnaleite  
 leder         sekretær  
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